
GJEVING VEL – Styremøte – REFERAT 

25 november 2019 på Grendehuset 

Til stede: Martin, Nina, Anna Brit, Bjørn Inge, Grete 

Frafall: Frode, Ragna Marie, Lisbeth 

 

Agenda: 

1: Godkjenning av referater                                                                                                                                               
Grete leste referatet fra styremøte 30/09-19. Godkjent etter kommentarer er rettet.                                         
Martin leste opp referat fra medlemsmøte 28/10-19. Godkjent uten kommentarer. 

2: Hjertestarter                                                                                                                                                                              
Saken utsatt  

3: Rydd en strand                                                                                                                                                              
Gjeving Vel har fått spørsmål fra organisasjonen «Våre strender» om å adoptere en strand? Dette 
innebærer rydding av søppel på en valgt strand/område et par ganger i året. Gjeving Vel ønsker å 
bidra ved å adoptere Vestre Flatskjæra. Martin lager avtale med organisasjonen. 

4: Status Fv 411                                                                                                                                                                             
Fra Laget går vegarbeidet ved Brødrene Thorkildsen sin gang. Det er likevel tvilsomt at de blir ferdig 
før opprinnelig annonsert, altså ca 20/12-19. I tillegg dekker ikke avsatte midler utbedring helt til 
Gulspettvann som opprinnelig beregnet. Kommunen vil kontakte fylket for finansiering av den 
resterende veibiten fram til Gulspettvann. Men det vil ikke komme på budsjett før til neste år.                            
Sam Eyde videregående skole har foreløpig gått fra arbeidet med å rydde terreng ved Svinebutjenna. 
De vil imidlertid prøve å få til et samarbeide med en entreprenør, og starte opp igjen til våren. 

5: Moloen i Einarsvika                                                                                                                                                     
Ansvaret for moloen er (visstnok) delt mellom Gjeving vel, Gjeving idrettslag og Lyngørporten hotell. 
Martin tar kontakt med de andre ansvarlige. 

6: Status økonomi og fakturaer                                                                                                                                             
Faktura for medlemskap i velet, og årsavgift for bryggeplass er etterspurt. Martin kontakter kasserer. 

7: Diverse                                                                                                                                                                                     
Ved behov for parkering av bil for dem som har bryggeplass på den nye brygga til Gjeving vel ved 
«tømmervelta». Det er mulig å parkere på skoleplassen mot avgift. Interesserte bes kontakte 
grendehusstyret.  

 

Neste styremøte 13 januar 2020 

 

Grete Jensen                                                                                                                                                                      
referent 

 

 


